
Protokoll fcirt vid styrelsesammantrdde med TAdis vdg- och
samfdl I i g hetsforen i n g
20070311

Ndrvarande: Gunil la JEigemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Sigrid Sjostedt, Bo
Willfors och Gunnar Sahlstrdm.
Plats: hos Bosse

1. Styrelsesammantri idet dppnades av ordforanden Gunil la Jdgemalm.

2. Dagordningen godkEindes.

3. Protokollet fr6n foreg€rende mdte gicks igenom.

4. Information:
-a) Gunil la: Kommunen ti l l€rter inte ridning pA gAng- och cykelvdgen.
Allm€int gti l ler att avforing frAn htist pA vAr v€ig skall tas bort av den ridande.
Fdrbudsskyltarna fr6n kommunen iir uppsatta.
-b) Betr. vi ignummerskyltar informerade Bosse att extra skyltar t ir bestdllda.
-c) Gunil la: Det har varit mdte mellan kommunen och ldnsstyrelsen den 20.2 om
forslaget t i l l  vattenskyddsomr6de. Kommunen skall besluta och bli
t i l lsynsmyndighet. VArt (Gunnars)forslag ti l l  utdkning i nordost och fdrtydliganden i
bestdmmelserna tas med. Ldnsstyrelsen dr positiv.
-d) Bosse har inte tin fAtt tag i n6gon som vil l  har betesdjur vid ridvdgen men han
fortsdtter sdKa,
-Besl6ts att Gunil la kontaktar kommunen om att de sdtter upp stdngsel ldngs
cykel vdgen.
-e) Gunil la informerade om lantmdteriforrdttning den 15.2 betrdffande foreslagen
vdg frAn Kyrkofjiill 1:43-45 till Bergsvdgen och att hon sdnt frAgor till lantmdtare
Lorin och talat med honom. Han kan inte ta sti i l lning i drendet men Enskilda
vtigars forening (diir vi dr medlem i) kan hjdlpa oss.
Hon har ocksA talat med stadsarkitekten som upplyste att den pA en gammal karta
angivna vdgbiten ti l l  oss var ett gammalt inl6st forslag.
Olle ans6g att det enklaste var att f lytta uthuset som gor att vdgen enligt uppgift i ir

for  smal.

5. Betrdffande llmestrands avgift for avloppsanslutning skall den betalas senast den
15.3 och i sA fall utan ri inteti l lagg.

6. Besldts att kalla omrAdesansvariga ti l l  nasta styrelsem6te. Alla ombads att
fundera pA vad som behover gdras.
Behdvs det regler fdr var och hur rishdgar kan ldggas?

7. Ekonomin redovisades. Den dr t i l l fredsstdllande. Alla har nu betalat Arsavgifterna.

B. Grdvaren har begart extra medel for att det enligt honom har blivit dyrare dn
berdknat.
Efter granskning av hans uppgifter ifr6gasatte styrelsen att det skulle ha blivit
fordyringar som fdreningen skall betala.



a

, Besl6ts att Sigrid skriver ett svar och iiven foreslAr tdtare betalningar (veckovis)
n efter utf6rt arbete.

9. Den f6rsta perioden for debitering enligt vattenforbrukning slutar nu 1 maj.
Besl6ts att Gunnar gor ett utskick om att var och en avldser sin mdtare sA ndra
1.5 som m6jligt och skickar in vdrdet t i l l  honom under maj. I utskicket skall ocksA
stA en uppmaning att komma med forslag ti l l  vad som behover g6ras i omrAdena.

Det dr ocksA bra om var och en hji i lper t i l l  med att fyl la i hal i vdgen!

10. Sn6rojningen har betalats, kostade 15400 kr.

1 1.  Vdgarna skal l  goras i  ordning och diken rensas sedan grdvningen 5r k lar .
Skall betalas b6de av avlopps- och vdgkontot .

12. Ovriga fr6gor:
-a) Styrelsen har fdtt nAgra klagom6l pA storande korning med motorcykel.
Beslcits att kontakta den det gdller.
-b) Det har blivit tvist betr. en nyanlagd servis hos en medlem. Beslots att Ann
debiterar. Om betalning ej sker griivs den upp eller kontaktas kronofo.gde.
-c)Ventiler har kdrts s6nder av grdvaren och snorojaren. Besldts att grdvaren fAr
bestdlla nya.

13. N€ista mdte besldts t i l l  sondag 15.4 k l .  11 hos Guni l la.

1 4. Sammantrddet avslutades.

Gunnar Sahlstrdm
sekreterare

Guni l la Jdgemalm
ordforande


